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Black Beauty is a well-born colt living in a pleasant meadow with an elegant carriage
horse. But fortune changes, and he experiences both gentle and cruel masters as he
travels through Victorian London.
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作者介绍: 

Anna Sewell was a kind and generous woman whose great love for horses and desire
to see them better treated resulted in the most celebrated animal story of the
nineteenth century.

Born into a strict Quaker family who lived at Great Yarmouth in Norfolk, she was
brought up to believe in the importance of self-reliance, moral responsibility and
'tender consideration for the Creatures of God'. From an early age she developed a
strong love of animals and abhorred any form of cruelty towards them. She seemed to
have a natural affinity with horses, and the great knowledge of horsemanship evident
in Black Beauty was born from a lifetime's experience. Anna received her education at
home from her mother, who as well as instilling in her a sense of duty and religion also
filled the house with music, painting and poetry - she was herself an accomplished
ballad-writer - and Anna soon proved a capable pianist and artist. When she was
fourteen, Anna - who already suffered from a crippling bone disease - had a fall which
left her an invalid for the rest of her life. By her mid-thirties she was no longer able to
get around by herself and relied on a pony cart to transport her. Characteristically she
never used a whip on her own horses, and one of her intentions with Black Beauty was
to 'induce kindness, sympathy, and an understanding treatment of horses'.

Confined to her room through ill-health, Anna started writing Black Beauty in 1871 but
later abandoned the project until 1876. Afraid that she would not live to see the book
published she worked laboriously on it despite failing health. Her mother found a
publisher for the book and a delighted Anna saw her work in print in November 1877.
She died five months later and was buried at the family plot near Old Catton in Norfolk.
What Anna did not live to see was the effect her 'little book' has had on the millions of
people around the world who have read it. It has been translated into many languages
and there have been several attempts at filming it. As Anna hoped, Black Beauty has
exercised great influence on the treatment of animals, a fact highlighted by the Royal
Society for the Prevention of Cruelty to Animals (RSPCA) recommendation of the book.
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书评

这本小说故事很简单，内含却耐人寻味。作者编织出一个半童话半现实的世界，这里有
善良的人们，他们珍爱生灵，宽容友善对待动物，也有人只把马当作奴隶工具，鞭打谩
骂它们。而这个故事告诉了我们，人与人之间需要相互了解，沟通，正如马夫不知道短
缰绳对马的危害，而马会不舒服...  

-----------------------------

-----------------------------

-----------------------------

-----------------------------
作为一本青少年读物，这本书是相当合适的。有着对人生坎坷的提前预警，也有对坚强
、执着和善良的充分肯定和美好回报。总的来说，小说的主人公Black Beauty
越努力越幸运，在曲曲折折的历程中，他的天赋和勤奋总还是会得到肯定，帮他度过难
关！愿我们都长存一颗赤子之心，在工作...  

-----------------------------

-----------------------------
black beauty's life trail is not like an animal, it's so real, likes a human, and a real man.
He is kind, gentle and hard-working without any complaining. He knows his master, he
knows his strength. He and his master or groom can understand each other. Even...  

-----------------------------
动物小说在最近数年里非常受孩子们欢迎，不仅仅是因为他们的语文课本里有很多以动
物为题材的作品，更主要是因为孩子们似乎对动物有一种与生俱来的亲近感，几乎每个
孩子在成长的过程中与自己相伴的宠物一条狗，几条鱼，一只小乌龟或者小兔子，等等
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。善于想象的孩子，大可以把每...  

-----------------------------
从同事那里借来的书，因为自己比较懒，花了很长时间去读它。终于在这次回国之际，
在飞机上将它读完。小说语言很简单，并没有很难的单词或是很晦涩的语句。是一本比
较好的培养英语阅读的书。
这本书，很优秀。第一次读到这种类型的书，让我对除了人之外的动物，特别是马，有
了...  

-----------------------------
这是一匹充满神奇的小马驹，一匹有着丰富感情的小马驹，它有个好听的名字——黑美
人。跟着它你会走过英国的乡下，城市；会体验到平和安逸的生活；会遭遇变故经历痛
苦；并最终走向幸福。爱上它并不困难，赶快行动吧！  

-----------------------------

-----------------------------
We all like a good end of a story, especially for the good ones. I always think that it is a
formula for a story. But when it comes to the end of this, knowing all the things it went
through, I'm quite sure that Black Beauty deserve this good end. And it ha...  

-----------------------------

-----------------------------
《Black
Beauty》是我人生第一本读完的全英小说，历时二十天，可谓十分具有纪念意义。
这本书说是作者为了表达对人类虐待动物的强烈不满而写的，但我认为作者表达得不够
彻底。 造成Black Beauty坎坷人生路的原因其实可以分为两个。
第一，是人类对动物的索求无度，不把黑骏马也...  

-----------------------------
《Black
Beauty》是我人生第一本读完的全英小说，历时二十天，可谓十分具有纪念意义。
这本书说是作者为了表达对人类虐待动物的强烈不满而写的，但我认为作者表达得不够
彻底。 造成Black Beauty坎坷人生路的原因其实可以分为两个。
第一，是人类对动物的索求无度，不把黑骏马也...  

-----------------------------



人类的坎坷命运和悲欢离合。遇到什么样的人,我们就有什么样的生活;跟什么样的人在
一起,我们的人生就是什么样的。所以,黑骏马告诉我们,不仅应该善待动物,也应该善待身
边的每个人。不要轻易去伤害任何人,相反我们要怀着仁慈去关爱身边的人。这就是黑
骏马给我留下的深刻印象。在黑...  

-----------------------------
自从大学毕业，已经将近二十年没连续读过英文作品了，期间也曾经尝试去读杰克凯鲁
亚克原稿本的《on the road》以及林语堂英文原版的《the importance of
living》和《the gay
genius》，可是都是坚持不了三两天就放弃了，于是终于明白自己的英文水平已经烂到
无可救药，只有《bl...  

-----------------------------
本周阅读打卡 刚才读了一本儿童文学《黑骏马》故事简单暖心。
喜欢这样的叙事角度，借动物的观察来表现主题。想到前几天看到的一部动画短片feas
t以狗狗的视角看主人生活，也是蛮有趣的。推及我们的生活，有时候旁观者清当局者
迷，也要时常跳出自己的圈子来审视问题啊。 p.s喜欢...  

-----------------------------
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